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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  21  decembrie  2015, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.119/2015  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl. Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca  şi  dl.Benzar Vasile, inspector cu probleme de contabilitate. 

În  urma   apelului   nominal, se  face cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor 

consilieri : sunt  prezenţi  10 consilieri, absenţi  este  Bilan Vasile. 

Procesul  verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Se supune  la  vot procesul verbal 

redactat  pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-verbal  este  aprobat în unanimitate  de  

domnii consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Domnul primar, inițiatorul  ședinței,  prezintă ordinea  de zi  al  şedinţei 

ordinare. 

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea bugetului local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 

2015; 

2. Aprobarea  demolării clădirii căminului cultural  din 

localitatea  Dragomireşti; 

3. Aprobarea  prelungirii termenului  de valabilitate a Planului 

Urbanistic General  al comunei  Ştiuca,  

4. Aprobarea realizării Amenajamentului  pastoral  al  comunei  

Ştiuca; 

5. Aprobarea premierii unor  elevi  cu merite  deosebite  din  

comuna  Ştiuca. 

Ordinea  de   zi  astfel  propusă  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii 

consilieri  prezenţi la  şedinţă. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre  privind   aprobarea bugetului 

local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 
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Domnul  preşedinte  de şedinţă dă cuvântul domnului   inspector Benzar Vasile 

care prezintă  referatul compartimentului de specialitate privind bugetul  local 

rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. Se  propune  spre aprobare o  diminuare a 

veniturilor cu  -232.60 mii lei. Cheltuielile sunt  repartizate astfel :  la  capitolul  

autorităţi publice cu o  creştere  de  33.00  mii lei,  la  capitolul  învățământ cu o  

creştere  de  21.00  mii lei,  la  capitolul  asistenţă  socială  cu o  creştere de 7.90  mii 

lei   şi  la ultimul  capitolul  transporturi  cu o  scădere  de  294.50  mii lei. 

Domnul primar  în intervenţia  sa arată  că scăderea   veniturilor  este  strâns  

corelată  cu  execuţia lucrărilor  la  investiţia  de modernizarea străzilor care nu  s-au  

realizat  la  nivelul fondurilor astfel  încât  ceea  ce nu s-a executat  nu  se plăteşte. 

Preşedintele  de şedinţă   supune la  vot proiectul  de hotărâre.  Se aprobă  cu  

10  voturi pentru  Hotărârea  nr.48  privind aprobarea bugetului local rectificat  al 

comunei Ştiuca pe anul 2015. 

 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  demolării 

clădirii căminului cultural  din localitatea  Dragomireşti. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul primar prezintă  expunerea  de motive  care  stă  la  baza proiectului  

de hotărâre  privind aprobarea  demolării clădirii căminului cultural  din localitatea  

Dragomireşti.  În  cursul  anului  2015  s-a  aprobat construirea  unui  nou  cămin  

cultural  în  localitatea  Dragomireşti. 

La  această  dată  vechea  clădire  este  într-o  stare avansată  de  degradare  şi  

pentru  a  nu se produce  accidente prin  prăbușirea  ei  este  necesară  şi  oportună  

demolarea clădirii. 

Preşedintele  de şedinţă   supune la  vot proiectul  de hotărâre.  Se aprobă  cu  

10  voturi pentru  Hotărârea  nr.49  privind aprobarea  demolării clădirii căminului 

cultural  din localitatea  Dragomireşti. 

 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea prelungirii 

termenului  de valabilitate a Planului Urbanistic General  al comunei  Ştiuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  acest  punct  al ordinii  de  zi,  domnul secretar prezintă expunerea  de 

motive  ce stă  la  baza proiectului  de  hotărâre.  La  această  dată   planul urbanistic 

al comunei Ştiuca  a  ieșit  din perioada  lui de valabilitate.  

Datorită  lipsei  fondurilor  necesare  realizării  noului  planul urbanistic al 

comunei  Ştiuca,  la  această  dată   încă  nu  am reuşit  să  demararăm realizarea  lui,  

consider că  este  necesar  şi  oportun  să prelungim valabilitatea  vechiului  PUG  în  

condiţiile  noii  Legi nr.303/2015  pentru   modificarea art. 46 din Legea nr. 350/2001 

privind amenajarea teritoriului si urbanismul si a art. II din Ordonanța de urgenta a 
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Guvernului nr. 85/2012 pentru modificarea alin. (13)  al art. 46 din Legea nr. 350/2001 

privind amenajarea  teritoriului si urbanismul. 

Preşedintele  de şedinţă   supune la  vot proiectul  de hotărâre.  Se aprobă  cu  

10  voturi pentru  Hotărârea  nr.50  privind aprobarea prelungirii termenului  de 

valabilitate a Planului Urbanistic General  al comunei  Ştiuca. 

 

Punctul  4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  realizării 

Amenajamentului  pastoral  al  comunei  Ştiuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  punctul patru  al ordinii  de  zi,  domnul  primar, prezintă  proiectul de 

hotărâre  privind aprobarea  realizării Amenajamentului  pastoral  al  comunei  Ştiuca. 

Folosirea  păşunilor  de  către  crescătorii  de animale  în  viitorul  apropiat se 

va  putea  realiza  numai  pe  pajişti  şi  păşuni  care  sunt  cuprinse  în amenajamentul  

pastoral  al  comunei. 

În conformitate  cu  Legea nr.214/201 privind  amenajamentul pajiștilor 

comunale si urbane trebuie să cuprindă, in mod obligatoriu, cel puţin următoarele 

elemente:  descrierea situației geografice si topografice a pajiștii,  descrierea solului si 

a florei,  calitatea pajiștilor,  determinarea parților din pajiște care sunt oprite de la 

pășunat, lucrările de îngrijire si îmbunătățiri anuale ale pajiștilor,  culturile de plante 

de întreținere care urmează a se înființa pe pajiște şi orice alte elemente necesare 

punerii in valoare si exploatării raționale a pajiștii  elemente  care  pot  fii realizate  de  

către specialişti. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă   supune  la  vot proiectul  de hotărâre.  Se 

aprobă  cu  10  voturi pentru  Hotărârea  nr.51 privind  aprobarea realizării 

Amenajamentului  pastoral  al  comunei  Ştiuca. 

 

Punctul  5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea premierii 

unor  elevi  cu merite  deosebite  din  comuna  Ştiuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  punctul cinci  al ordinii  de  zi,  domnul  primar, prezintă  proiectul de 

hotărâre  privind aprobarea  premierii unor  elevi  cu merite  deosebite  din  comuna  

Ştiuca. De  data  aceasta în  baza  propunerii  domnului consilier Benzar Nicolae se  

premiază doar  copii  cu  merite  deosebite în  domeniul  sportului. 

Consilierul Bejera  Ştefan : se  face  o  discriminare  întrucât  sunt  şi  alţi  copii 

care activează  în  domeniul  sportului  şi  care au  merite  deosebite şi nu  sunt  

menţionaţi,  copii domnului Braşoveanu Ionuţ şi  ai  lui  Ciurel  Mirel  de exemplu. 

Primarul  Bejera  Vasile : Nici  un copil  din clasele  I- VIII  nu  este  campion  

la  nivel  naţional  sau  internaţional la  principalele  materii.  

Consilierul Bejera  Ştefan : În continuare  susţin  că  se face  o  discriminare. 
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Consilierul  Braşoveanu Ionuţ : Copilul  Radu  Ciurel  a  luat locul  I  pe  ţară 

iar la nivel judeţean Braşoveanu Marian. 

Consilierul Bejera  Ştefan : trebuie  să  stabilim  criteriile  în  consiliul local  şi  

nu să  fie  stabilite  înainte de şedinţa de consiliul. 

Primarul  Bejera  Vasile : aţi  avut  timp  un  an  de zile  să stabiliţi  criteriile 

aşa după  cum  consideraţi  că  este bine…… 

Consilierul Miloş  Jim : eu  propun  ca  suma totală  să  fie  împărţită la  toţi  

copii că  nu  vom  ajunge  la  nici o  concluzie. 

Consilierul Braşoveanu Ionuţ: trebuie  să  sprijinim  copii  care se  pregătesc 

suplimentar ….. propun  4.000 lei  pentru Dziţac  nu  2.500 lei.  

Primarul  Bejera  Vasile : propunerea  este  făcută  de  domnul  preşedinte  al 

comisiei de cultură a consiliului  local.  

După discuţii   între  grupurile  partinice  ale  consiliului  local  preşedintele  de 

şedinţă  supune  la vot proiectul  de hotărâre. Se  votează  cu  9  voturi  pentru  şi  o 

abţinere  din partea lui  Pop  Mihai  se aprobă Hotărârea nr.52  privind aprobarea 

premierii unor  elevi  cu merite  deosebite  din  comuna  Ştiuca.    

 

ÎNTREBĂRI, INTERPELĂRI. 

 

Primar Vasile Bejera :  comuna  Ştiuca are în ultimii  ani realizări  care au  

determinat  creşterea  gradului  de cavilație  a  locuitorilor ei. Aceste  realizări  s-au  

făcut  cu  ajutorul consiliului  local şi  implicit a primarului acestei  comune. Consider 

că  în viitorul  apropriat  trebuie  să  cinstim  un  consilier  care a avut  mai  multe  

inițiative  şi  a susţinut implementarea acestora.  Domnilor consilieri din opoziţie,  aţi  

început  un  fel  de campanie  electorală şi  călcaţi  în picioare  toate  realizările acestui  

consiliu  local. Cei  care  ne  vizitează  comuna  rămân  plăcuţi  impresionaţii  de  

realizările  din aceste  localităţi. 

Consilierul Laver  Sorin : ce  se  întâmplă  cu  intrările  din  străzile  noi  

asfaltate? 

Primar Vasile Bejera : constructorul  încă  nu  a  terminat lucrările.   

Consilierul  Bejera  Ştefan : cum  sunt  prevăzute  a  fii executate  rigolele?  

Primarul  Bejera  Vasile : unde  este  cazul  se  vor  executa rigole. În  proiect  

se vor  executa  550  de podeţe. Unele  sunt  necesare altele nu. 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

Preşedinte de şedinţă,                                                Întocmit, 

       consilier       Secretar, 

                 PRIALA  Andrei                    Marian  Dincă 


